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Z á p i s n i c a 
 

Z9. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva (ďalej len OZ) v  Mútnom, konaného dňa 
22. 03. 2024  v zasadačke KD v Mútnom. 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny. 

Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny. 

K bodu č. 1  POZVÁNKY – Otvorenie zasadnutia  

     P. Marián Murín, starosta obce, otvoril deviateriadnezasadnutie obecného zastupiteľstva v 
 Mútnom, privítal prítomných a konštatoval, zasadnutie obecného zastupiteľstva bolo zvolané 
v zmysle § 13 ods. 4 zákona o obecnom zriadení  v znení neskorších zmien a doplnkov. 
Súčasne konštatoval, že z počtu 9 poslancov OZ  je prítomných 7z toho Ing. Lenka 
Jozefiaková-Bernaťáková sa ospravedlnila a Ján Balek sa neospravedlnil,a vyhlásil OZ za 
schopné právoplatne sa uznášať.Starosta obce otvoril zasadnutie a prečítal program. 

 
N Á V R H     P R O G R A M U 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, návrhová komisia 

3. Schválenie programu OZ 

4. Kontrola plnení uznesení z minulého OZ 

5. Vykonaná úprava rozpočtu za rok 2023 

6. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2023 

7. Prevod pozemkov – Dom smútku na základe GP č. 92/2017 

8. Zámena pozemkov pod futbalovým ihriskom 

9. Vysporiadanie pozemkov pod miestnu komunikáciu 

10. Žiadosti občanov 

11. Interpelácie poslancov 

12. Diskusia 

13. Zoznam uznesení 

14. Záver 

 

K bodu č. 2POZVÁNKY: Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, návrhová 
komisia 
Návrhová komisia: Ing. Ján Bugaj, Miloš Malák 

Overovatelia: Ing. Jozef Holubjak, PhD., Pavol Veselovský 

Písaním zápisnice poveril: Ing. Alžbetu Bystričanovú, pracovníčku obecného úradu 



2 z 7 
 

 
K bodu č. 3  POZVÁNKY: Schválenie programu OZ 

Hlavný kontrolór PaedDr. Miroslav Jozefiak navrhol zmeniť poradie bodov č. 5 a č. 6 
Upravený program bol nasledovný: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenia zapisovateľa a overovateľov zápisnice, návrhová komisia 

3. Schválenie programu OZ 

4. Kontrola plnení uznesení z predchádzajúcich OZ 

5. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2023 

6. Vykonaná úprava rozpočtu za rok 2023 

7. Prevod pozemkov – Dom smútku na základe GP č. 92/2017 

8. Zámena pozemkov pod futbalovým ihriskom 

9. Vysporiadanie pozemkov pod miestnu komunikáciu 

10. Žiadosti občanov 

11. Interpelácie poslancov 

12. Diskusia 

13. Zoznam uznesení 

14. Záver 

Hlasovanie za schválenie úpravy programu bolo nasledovné: 

Za:7/ Ing. J. Bugaj, Ing. J. Holubjak, PhD., M. Krišš, Ing. S. Kubaľák, PhD., M. Malák, Mgr. 
E. Maruščáková, P. Veselovský 

Proti:0  
Zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 4  POZVÁNKY:Kontrola plnení uzneseníz predchádzajúcich OZ 

Prednosta obce, p. A. Grzýb prečítal zoznam uznesení z minulého OZ a uviedol ako sa 
pracuje na jednotlivých uznesení, v akom stave plnenia sú. 
 
Hlavný kontrolór PaedDr. Miroslav Jozefiak sa opýtal či sa zverejňujú jednotlivé zmluvy. Ing. 
J. Bugaj mu odpovedal, že zmluvy sú zverejňované v centrálnom registri zmlúv, vždy po 
podpísaní oboch strán. 
 
 
Daný bod OZ berie na vedomie. 
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K bodu č. 5 POZVÁNKY: Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2023 

Hlavný kontrolór PaedDr.. Miroslav Jozefiak prečítal správu o kontrolnej činnosti, aké 
kontroly vykonal, závery z daných kontrol, na akých školeniach sa zúčastnil. Taktiež 
spomenul uznesenie ohľadom podpisovania faktúr, ako aj vystupovanie verejnosti na 
obecnom zastupiteľstve. Ing. J. Bugaj sa vyjadril, že on nevidí problém keď verejnosť 
odpovedá na bod, ktorý sa ho týka, aj jeho názor môže dopomôcť k rozhodovaniu. 
 
Daný bod OZ berie na vedomie. 
 
K bodu č. 6  POZVÁNKY:Vykonaná úprava rozpočtu za rok 2023 

K danému bodu neboli žiadne pripomienky, preto starosta dal návrh na hlasovanie. 
 
Hlasovanie za schválenie rozpočtového opatrenia č. 9 bolo nasledovné: 
 
Za:7/ Ing. J. Bugaj, Ing. J. Holubjak, PhD., M. Krišš, Ing. S. Kubaľák, PhD., M. Malák, Mgr. 

E. Maruščáková, P. Veselovský 
Proti:0  
Zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 7 POZVÁNKY: Prevod pozemkov – Dom smútku na základe GP č. 92/2017 
 
Starosta obce vysvetlil danú problematiku, vlastníci daných parciel boli s tým oboznámení, už 
sa s nimi rokovalo, takisto ako aj s p. farárom. P. Veselovský dal návrh nech sa ľudia 
dohodnú a neskôr sa príjme uznesenie. M. Malák odpovedal, nech sa to schváli aby sa s tým 
dalo ďalej pracovať. 
 
Hlasovanie za odpredaj parcely C-KN č. 516/3 od vlastníka J. Veselovský, A. Ďurana, M. 
Barteková, M. Smondeková, T. Ganobjaková, R: Ďurana, Š. Ďurana, J. Ďurana, P. Ďurana, V. 
Iglarčík, M. Iglarčík, A. Iglarčíková, J. Iglarčík, J. Bruník, A. Bruník, Š. Bruník, K. 
Serdelová, M. Iglarčík, E. Slepjak, M. Paholek, G. Veselovská v kúpnej cene za prevádzanú 
nehnuteľnosť je 20 €/m2 bolo nasledovné: 
 
Za:7/ Ing. J. Bugaj, Ing. J. Holubjak, PhD., M. Krišš, Ing. S. Kubaľák, PhD., M. Malák, Mgr. 

E. Maruščáková, P. Veselovský 
Proti:0  
Zdržal sa: 0 
 
Hlasovanie za odpredaj parcely E-KN č. 1086/2 od vlastníka Rímskokatolícka cirkev, farnosť 
Mútne v kúpnej cene za prevádzanú nehnuteľnosť 20 €/m2 bolo nasledovné: 
Za:7/ Ing. J. Bugaj, Ing. J. Holubjak, PhD., M. Krišš, Ing. S. Kubaľák, PhD., M. Malák, Mgr. 

E. Maruščáková, P. Veselovský 
Proti:0  
Zdržal sa: 0 
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K bodu č. 8 POZVÁNKY: Zámena pozemkov pod futbalovým ihriskom 

Prednosta obce A. Grzýb vysvetlil danú problematiku, od koho sa bude odkupovať a čo sa im 
za to ponúkne. M. Krišš sa opýtal na ďalších vlastníkov, prednosta obce mu odpovedal ako je 
to s ostatnými. Taktiež sa opýtal na pozemky za ihriskom, na čo dostal odpoveď, že 
vysporiadanie pozemkov pod ihriskom je teraz prvoradé. 
 
Hlasovanie za schválenie zámeny spoluvlastníckych podielov z parciel C-KN č. 1818/1, 
1818/3, 1818/6, 1818/9 od vlastníka K. Vnenk za spoluvlastnícky podiel v parcele C-KN č. 
1828/15, 1828/14, 1828/65 bolo nasledovné: 
 
Za:7/ Ing. J. Bugaj, Ing. J. Holubjak, PhD., M. Krišš, Ing. S. Kubaľák, PhD., M. Malák, Mgr. 

E. Maruščáková, P. Veselovský 
Proti:0  
Zdržal sa: 0 
 
Hodnota zamieňaných nehnuteľností je rovnaká, vo výške 1 €/m2. 

Hlasovanie za schválenie zámeny spoluvlastníckych podielov z parcely C-KN č. 1818/10 od 
vlastníka Š. Kosmeľ za spoluvlastnícky podiel v parcele C-KN č. 1828/15, 1828/65 bolo 
nasledovné: 
 
Za:7/ Ing. J. Bugaj, Ing. J. Holubjak, PhD., M. Krišš, Ing. S. Kubaľák, PhD., M. Malák, Mgr. 

E. Maruščáková, P. Veselovský 
Proti:0  
Zdržal sa: 0 
Hodnota zamieňaných nehnuteľností je rovnaká, vo výške 1 €/m2. 

 
K bodu č. 9 POZVÁNKY: Vysporiadanie pozemkov pod miestnu komunikáciu 

Ing. J. Bugaj vysvetlil danú problematiku, na dané vysporiadanie už bolo prijaté uznesenie, 
avšak časom pribudli ďalší vlastníci. Bude to potrebné prikladať k zmluvám. Taktiež vysvetlil 
kde sa jedná o kúpu a kde sa jedná o zámenu. 
 
Hlasovanie za zámenu parcely C-KN č. 1822/32 od vlastníka Z. Kozaňáková, K. Petruláková, 
A. Traj za parcely C-KN č. 2588/37, C-KN č. 2588/38 v hodnote 1 €/m2 bolo nasledovné: 
 
Za:7/ Ing. J. Bugaj, Ing. J. Holubjak, PhD., M. Krišš, Ing. S. Kubaľák, PhD., M. Malák, Mgr. 

E. Maruščáková, P. Veselovský 
Proti:0  
Zdržal sa: 0 
 
Hlasovanie za zámenu parcely C-KN č. 1822/42 od vlastníka A. Durčáková za parcelu C-KN 
č. 2588/26 v hodnote 1 €/m2 bolo nasledovné: 
 
Za:7/ Ing. J. Bugaj, Ing. J. Holubjak, PhD., M. Krišš, Ing. S. Kubaľák, PhD., M. Malák, Mgr. 

E. Maruščáková, P. Veselovský 
Proti:0  
Zdržal sa: 0 
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Hlasovanie za kúpu parciel C-KN č. 1822/55 a C-KN č. 1822/56 od vlastníka T. Holubjáková, 
J. Strakuľák, F. Durčák, Z. Durčáková, R. Traj., S. Traj v hodnote 1 € pre každého 
predávajúceho bolo nasledovné: 

Za:7/ Ing. J. Bugaj, Ing. J. Holubjak, PhD., M. Krišš, Ing. S. Kubaľák, PhD., M. Malák, Mgr. 
E. Maruščáková, P. Veselovský 

Proti:0  
Zdržal sa: 0 
 
Hlasovanie za kúpu parcely C-KN č. 1822/43 od valstníka F. Durčák a Z. Durčáková 
v hodnote 1 € pre každého predávajúceho bolo nasledovné: 

Za:7/ Ing. J. Bugaj, Ing. J. Holubjak, PhD., M. Krišš, Ing. S. Kubaľák, PhD., M. Malák, Mgr. 
E. Maruščáková, P. Veselovský 

Proti:0  
Zdržal sa: 0 
 
Hlasovanie za zámenu parcely C-KN č. 1822/45 od vlastníka O. Ondreková, H. Ondreková za 
parcelu C-KN č. 2588/29 v hodnote 1 €/m2 bolo nasledovné: 

Za:7/ Ing. J. Bugaj, Ing. J. Holubjak, PhD., M. Krišš, Ing. S. Kubaľák, PhD., M. Malák, Mgr. 
E. Maruščáková, P. Veselovský 

Proti:0  
Zdržal sa: 0 
 
Hlasovanie za zámenu parciel C-KN č. 1822/28, C-KN č. 1822/29 od vlastníka M. 
Bernaťáková, A. Čičková, M. Hutko, P. Bernaťáková za parcely C-KN č. 2588/16, C-KN č. 
2588/17 v hodnote 1 €/m2 bolo nasledovné: 

Za:7/ Ing. J. Bugaj, Ing. J. Holubjak, PhD., M. Krišš, Ing. S. Kubaľák, PhD., M. Malák, Mgr. 
E. Maruščáková, P. Veselovský 

Proti:0  
Zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 10 POZVÁNKY: Žiadosti občanov 

Žiadosť Zelená lekáreň- prednosta obce A. Grzýb vysvetlil ako sa účtuje nájom, vyplýva to 
z dodatku č. 7 k VZN č. 6/2003 o podmienkach a výške nájmu a podnájmu nebytových 
priestorov a pozemkov vo vlastníctve obce Mútne. Taktiež, že ak by sa žiadosti vyhovelo, 
muselo to by ísť cez zmenu VZN. M. Malák podotkol, že zníženie nájmu nie je cesta. 
Starosta obce dal návrh na hlasovanie. 
 
Hlasovanie za neschválenie žiadosti od Zelená lekáreň, s. r. o., v z. PharmDr. Harmatová bolo 
nasledovné: 
 
Za:7/ Ing. J. Bugaj, Ing. J. Holubjak, PhD., M. Krišš, Ing. S. Kubaľák, PhD., M. Malák, Mgr. 

E. Maruščáková, P. Veselovský 
Proti:0  
Zdržal sa: 0 
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Žiadosť stolnotenisový klub Mútne – Mgr. E. Maruščáková sa opýtala, kde sú doterajšie 
stoly na stolný tenis a taktiež  navrhla nech sa aj mládež viac zapája do aktivít stolného tenisu. 
M. Krišš sa opýtal na položku výstroj pre hráča, keďže je to dosť privysoká suma. M. Malák 
navrhol dať určitú sumu peňazí avšak bude treba hľadať aj sponzorov. Starosta obce taktiež 
navrhol, im určitú sumu preplatiť. 

Hlasovanie za  schválenie príspevku vo výške 2 600 € na 2 stoly a na zakúpenie jednotlivých 
úborov pre Stolnotenisový klub Mútne bolo nasledovné: 
 
Za:7/ Ing. J. Bugaj, Ing. J. Holubjak, PhD., M. Krišš, Ing. S. Kubaľák, PhD., M. Malák, Mgr. 

E. Maruščáková, P. Veselovský 
Proti:0  
Zdržal sa: 0 
 
Žiadosť J. Olašák–po rozsiahlej diskusii nakoniec padol návrh preplatiť mu materiál, ktorý 
bol použitý pri vykonaní daných prác. 

Danú žiadosť OZ berie na vedomie. 

Ing. S. Kubaľák, PhD., prečítal ďalšie žiadosti, ktoré mu boli doručené: 

Žiadosť J. Jurčák –Ing. S. Kubaľák, PhD., prečítal danú žiadosť. M. Malák podotkol, že túto 
žiadosť má v kompetencii riešiť obecný úrad. 

Danú žiadosť OZ berie na vedomie. 

Žiadosť M. Veselovský – prednosta obce A. Grzýb vysvetlil v akom štádiu riešenia sa 
nachádza danú žiadosť. 

Žiadosť M. Šurinová–prednosta obce A. Grzýb vysvetlil v akej lokalite sa nachádza parcela 
v žiadosti.  M. Krišš sa opýtal či daná cesta je obecná, na čo dostal odpoveď, že je vo 
vlastníctve súkromných osôb. Ing. J. Bugaj dodatočne dovysvetľoval o čo ide, ako by sa to 
riešilo teraz a ako v budúcnosti. P. Veselovský navrhol, nech sa k týmto žiadostiam stretne 
komisia na tvaroch miesta. 

Danú žiadosť OZ berie na vedomie. 

Žiadosť E. Skoumalová – Ing. S. Kubaľák, PhD., prečítal danú žiadosť. Prednosta obce A. 
Grzýb priblížil o čo sa jedná. Ing. J. Bugaj povedal, že ako sa v našej obci stavajú rekreačné 
chaty. P. Veselovský povedal, že nie je zmysel tadiaľ robiť ďalšiu cestu, keď o pár metrov je 
cesta vyasfaltovaná. 

Danú žiadosť OZ berie na vedomie. 
 
K bodu č. 11 POZVÁNKY: Interpelácie poslancov 
 
Ing. S. Kubaľák, PhD., sa  opýtal v akom stave je  územný plán, na čo dostal odpoveď, že sa 
už posielal na schválenie. 
 
M. Malák sa opýtal ohľadom rekonštrukcie chodníkov, starosta obce mu odpovedal, že 
projekty sú hotové už sa len čaká na výkaz výmer. 
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K bodu č. 12 POZVÁNKY: Diskusia 

Ing. S. Kubaľák, PhD. sa opýtal ohľadom obkladu na kultúrnom dome, na čo mu M. Malák 
odpovedal, že to už prišlo.  
Prednosta obce A. Grzýb spomenul, čo sa doposiaľ spravilo v kultúrnom dome. 
Mgr. E. Maruščáková spomenula akcie, ktoré nás čakajú ako Deň rodiny a primície. 
 
K bodu č. 13 POZVÁNKY: Zoznam uznesení 

Ing. J. Bugaj, člen návrhovej komisie prečítal zoznam uznesení. 
 
K bodu č. 14 POZVÁNKY: Záver 

 

Starosta obce poďakoval za účasť a ukončil zasadanie obecného zastupiteľstva 22. 03. 2024 

o 18:15 hod. 

 

Overovatelia:  Ing. Jozef Holubjak, PhD, v. r., 15. 04. 2024 

Pavol Veselovský, v. r., 15. 04. 2024 

 

 

      Marián Murín, v. r., 15. 04. 2024 
      Starosta obce  

 

Zapísala: Ing. Alžbeta Bystričanová, v. r. 

 


